
 
 

 
 
 
 
 

USNESENÍ 
1. JEDNÁNÍ SOCIÁLNÍHO VÝBORU ZMČ P13 

ZE DNE 14. 2. 2022 
 

 
Předseda výboru:   Aneta Ečeková Maršálová 

Místopředseda výboru:  Mgr. Yveta Kvapilová   

Členové výboru:   PaedDr. Blanka Janovská  

    Daria Křivánková- omluvena 

Ludmila Tichá - omluvena 

Ing. Vít Bobysud- omluven 

Mgr. Jana Horká  

Tajemnice výboru:  Mgr. Blanka Vildová  

Asistentka výboru:                Hana Zelenková   

Pozvaní hosté: Ředitel SSS Prahy 13 RNDr. Jiří Mašek, CSc.,  Bc. Petr Syrový,  Bc. Iva Dvořáčková- 
omluvena 

P R O G R A M  J E D N Á N Í: 

1 - Schválení programu 

2 - Informace z OSP 

-Vyhlášení dotačního řízení městské části Praha 13 v oblasti sociálních a návazných služeb a 
rodinné politiky pro rok 2022  (písemný podklad v příloze) 
-Byty HMP pro sociální účely – aktuální informace  
-Informace z OSP 

 

3 - Informace ze Střediska sociálních služeb Prahy 13 

-Jmenování Odborné pracovní skupiny pro bydlení v DSS Lukáš (pro informaci – písemný 
podklad v příloze 
 -Žádost Oddílu orientačního běhu Kotlářka a odpověď SSSP13 (pro informaci – písemný 
podklad v příloze) 
-Poskytování sociálních služeb a zajištění provozu SSSP13 v době nástupu omikronu 
 -Přístavba DSS Lukáš   
 

4 - Různé 



1-Schválení programu  

U S N E S E NÍ  Č. 1: 

Výbor souhlasí s navrženým programem.       pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

 

2- Informace z OSP 

-Vyhlášení dotačního řízení městské části Praha 13 v oblasti sociálních a návazných služeb a 
rodinné politiky pro rok 2022. 
Zástupce OSP pan Syrový informoval o vyhlášení dotačního řízení.  
Výchozími dokumenty pro realizaci dotačního řízení jsou Priority rozvoje sociálních a návazných služeb 
pro občany městské části Praha 13 na období let  2021-2023  a Koncepce rodinné politiky pro 
městskou část Praha 13 na období 2018 – 2024.  
Pro rok 2022 je na poskytnutí dotací vyčleněno celkem 2.550 000,- Kč. Z této částky je zároveň 
1.030.000,- Kč již vyhrazeno pro úhradu víceletých dotací v rámci programu A schválených v roce 
2021. 
U S N E S E NÍ  Č. 2: 

Výbor bere informaci na vědomí.      pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

U S N E S E NÍ  Č. 3: 

Výbor doporučuje materiál předložit ke schválení na jednání RMČ a ZMČ: 

Pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

-Byty HMP pro sociální účely – aktuální informace  
Vedoucí OSP paní Vildová výbor informovala o bytech pro sociální účely. 

Informace se týkala výše dluhů a tím spojené prodloužení podnájemních smluv a stanovení podmínek 

pro dlužníky. Tyto podmínky budou upřesněny a finální verze představena na dalším zasedání výboru. 

U S N E S E NÍ  Č. 4: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

U S N E S E NÍ  Č. 5: 

Výbor doporučuje informace předložit na jednání Bytové komise, poté na jednání RMČ a ZMČ. 

Pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

-Informace z OSP 
Paní Vildová dále uvedla, že do Sborníku dobré praxe MPSV byly zařazeny další 2 aktivity příkladů 

dobré praxe Koncepce rodinné politiky Prahy 13, a to „Obrázek se vzkazem“ a „Zóna Radka DDM“. 

U S N E S E NÍ  Č. 6: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

 

3- Informace ze Střediska sociálních služeb Prahy 13 

 

-Jmenování Odborné pracovní skupiny pro bydlení v DSS Lukáš  
Ředitel Střediska sociálních služeb Prahy 13 členy výboru informoval o jmenování členů Odborné 

pracovní skupiny pro výběr žadatelů o ubytování v DSS Lukáš 

U S N E S E NÍ  Č. 7: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

 

-Žádost Oddílu orientačního běhu Kotlářka a odpověď SSSP13  

Ředitel Střediska sociálních služeb Prahy 13 členy výboru informoval o žádosti Oddílu orientačního 

běhu Kotlářka a o jeho písemné odpovědi oddílu. 

U S N E S E NÍ  Č. 8: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 



-Poskytování sociálních služeb a zajištění provozu SSSP13 v době nástupu omikronu 
Ředitel Střediska sociálních služeb Prahy 13 členy výboru informoval o vyšší nemocnosti zaměstnanců 

střediska omikronem a o přijatých opatřeních, která za této situace umožnila plynulé fungování 

sociálních služeb.  

U S N E S E NÍ  Č. 9: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

 

-Přístavba DSS Lukáš   
Ředitel Střediska sociálních služeb Prahy 13 členy výboru informoval, že přístavba střediska pokračuje 

dle harmonogramu. 

U S N E S E NÍ  Č. 10:       

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

Ředitel Střediska sociálních služeb Prahy 13 p. Mašek poděkoval předsedkyni výboru paní Ečekové 
Maršálové za aktivní konzultace ohledně vybudování bezbariérové toalety v objektu přístavby 
Střediska sociálních služeb Prahy 13. 
U S N E S E NÍ  Č. 11: 
Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

4- Různé 

Podnět občana na úpravu ploch v sousedství bytového domu v ulici Běhounkova na zřízení relaxačního 

hřiště k celoročnímu procvičování.  Návrh předkládá obyvatelka Prahy 13 PhDr. Soyková, Ph.D.  

U S N E S E NÍ  Č. 12: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

U S N E S E NÍ  Č. 13: 

Výbor doporučuje prostřednictvím předsedkyně Anety Ečekové Maršálové informovat starostu MČ 

P13 a zahájit jednání s OŽP ohledně výběru vhodného pozemku a o možnosti výstavby relaxačního 

hřiště.         pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

 

Podnět občanů na vyřešení situace se zrušením obchodu Norma v ulici Hábova a nedostupností jiných 

potravin v blízkém okolí. 

U S N E S E NÍ  Č. 14: 

Výbor bere informaci na vědomí.     pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

U S N E S E NÍ  Č. 15: 

Výbor doporučuje prostřednictvím předsedkyně Anety Ečekové Maršálové informovat starostu MČ 

P13 a zahájit jednání k vyřešení této situace s absencí obchodu s potraviny. 

         pro:4 proti: 0 zdržel se: 0 

 

Předsedkyně výboru paní Ečeková Maršálová dále informovala o termínu další Sbírky potravin. Akce 
se uskuteční 23. 4. 2022.  Bližší informace budou sděleny na dalším zasedání výboru. 
U S N E S E NÍ  Č. 16: 
Výbor bere informaci na vědomí.       pro: 4 proti: 0 zdržel se:0 
 

 

 

Podpis předsedkyně výboru pí. Anety Ečekové Maršálové. 


